

ວັນທີ 31 ທັນວາ 2024

P-2024-ການວັດຜົນການດໍາເນີນງານສູນເຣຈິນລ-001

ເຖິງ: ຜູ້ອໍານວຍການບໍລິຫານສູນເຣຈິນລ

ເລື່ອງ: ການວັດຜົນການດໍາເນີນງານສູນເຣຈິນລ: ການຈ່າຍເງິນຈູງໃຈໃນໂຄງການລະບຸຕົນເອງ

ຈຸດປະສົງຂອງຈົດໝາຍສະບັບນີ້ແມ່ນເພື່ອແຈ້ງຂໍ້ມູນອັບເດດກ່ຽວກັບການວັດຜົນການດໍາເນີນງານສູນເຣຈິນລ (RCPM) ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບໂຄງການລະບຸຕົນເອງ (SDP), ການຈັດສັນທີ່ກຳລັງຈະມີຂຶ້ນ ແລະໃຫ້ແນວທາງເພີ່ມເຕີມດ້ານການທຳບັນຊີ.

### ເງິນຈູງໃຈ SDP

ໃນ [ຈົດໝາຍ](#) ສະບັບວັນທີ 17 ມິຖຸນາ 2024 ທາງພະແນກໄດ້ໃຫ້ລາຍລະອຽດກ່ຽວກັບ

[ຂໍ້ກຳນົດ ຫຼ້າສຸດໃນການລາຍງານໃນ SANDIS](#). ສູນເຣຈິນລທັງ 21

ແຫ່ງປະສົບຄວາມສໍາເລັດໃນການປະຕິບັດຕາມການວັດຜົນ ໂດຍປ້ອນອົງປະກອບຂໍ້ມູນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບ SDP ທີ່ຈຳເປັນໃນ SANDIS ພາຍໃນວັນທີ 31 ສິງຫາ 2024.

ຜົນໄດ້ຮັບແມ່ນຈະມີການມອບເງິນຈູງໃຈຈຳນວນ 362,000 ໂດລາໃຫ້ແກ່ສູນເຣຈິນລແຕ່ລະແຫ່ງ.

### ການຈັດສັນ

ສູນເຣຈິນລຈະໄດ້ຮັບເງິນຈູງໃຈ SDP ເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງຂຸດການຈັດສັນ D-4 ທີ່ອອກເມື່ອວັນທີ 26 ທັນວາ 2024. ນອກເໜືອຈາກການຈັດສັນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບ SDP ແລ້ວ ຂຸດ D-4

ຈະຈັດສັນເງິນຈູງໃຈເຊັ່ນກັນສໍາລັບປົງປະມານ 2022-23 ຕາມ [ຄໍາສັ່ງ](#) ທີ່ອອກເມື່ອວັນທີ 29 ກໍລະກົດ 2024. ການຈັດສັນ D-4 ຖືເປັນການຈັດສັນ RCPM ຄັ້ງທຳອິດ

ໂດຍລວມເງິນຈູງໃຈທີ່ໄດ້ຮັບທັງໝົດຈົນເຖິງປັດຈຸບັນ.

### ການອ້າງສິດ

ໄດ້ຮັບເງິນເຫຼົ່ານີ້ໄວ້ແລ້ວ. ສູນ

ເຣຈິນລບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງລໍຖ້າໃຫ້ເກີດຄ່າໃຊ້ຈ່າຍ/ການຈັດຊື້ກ່ອນຈຶ່ງຈະຍື່ນຄໍາຮ້ອງໄດ້.

ຄວນຍື່ນຄໍາຮ້ອງຂໍຕາມຈຳນວນເຕັມທີ່ຈັດສັນບໍ່ເກີນວັນທີ 15 ມີນາ 2025

ເພື່ອໃຫ້ດໍາເນີນການຈ່າຍໃນຊ່ວງທ້າຍປີໄດ້

ແລະໃຊ້ແບບຟອມມາດຕະຖານເພື່ອຮ້ອງຂໍເງິນດໍາເນີນການກອງທຶນທົ່ວໄປ. ສູນ

ເຣຈິນລຈະຕ້ອງພັດທະນາກະບວນການຕິດຕາມພາຍໃນເພື່ອປ້ອງກັນການຮ້ອງຂໍຊ້ໍາເມື່ອລາຍຈ່າຍຈົງເກີດຂຶ້ນ.

### ການທຳບັນຊີ

ສູນເຣຈິນລມີດຸນພິນິດໃນການໃຊ້ເງິນຈູງໃຈເພື່ອຕອບສະໜອງຄວາມຈຳເປັນໃນການດໍາເນີນງານ.

ເພື່ອໃຫ້ເຫັນການນຳໃຊ້ຊັບພະຍາກອນເຫຼົ່ານີ້ໃນທີ່ວັດໄດ້ຢ່າງຊັດເຈນ

ຈຶ່ງມີການຈັດທຳບັນຊີແຍກປະເພດຄ່າໃຊ້ຈ່າຍໃນການດໍາເນີນງານທົ່ວໄປຂຶ້ນຕາມທີ່ລະບຸໄວ້ໃນ

[Technical Bulletin 557 ທີ່ອອກເມື່ອວັນທີ 16 ທັນວາ 2024.](#)

ບັນຊີເຫຼົ່ານີ້ປະກອບດ້ວຍຄ່າໃຊ້ຈ່າຍ ໂດຍກົງ, ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທາງອ້ອມ ແລະຄ່າໃຊ້ຈ່າຍດ້ານ IT/ອຸປະກອນ ເພື່ອສະທ້ອນເຖິງໂຄງສ້າງການດໍາເນີນງານທີ່ລະບຸໄວ້ໃນສູດການຈັດຫາເຈົ້າໜ້າທີ່ຫຼັກ.

ກະລຸນາຕິດຕໍ່ [RCMeasures@dds.ca.gov](mailto:RCMeasures@dds.ca.gov) ຖ້າມີຄໍາຖາມທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບຈົດໝາຍສະບັບນີ້.  
ພວກເຮົາຂໍສະແດງຄວາມຍິນດີກັບສູນເຣຈິນັລທຸກແຫ່ງທີ່ໄດ້ຮັບເງິນຈູງໃຈນີ້.

ດ້ວຍຄວາມນັບຖື,

*ຕົ້ນສະບັບລົງນາມ ໂດຍ:*

MICHI A. GATES, Ph.D.

ຮອງຜູ້ອໍານວຍການ ຝ່າຍບໍລິການໂຄງການ

ສໍາເນົາ: ຜູ້ບໍລິຫານສູນເຣຈິນັລ

ຜູ້ອໍານວຍການສູນເຣຈິນັລ ຝ່າຍບໍລິການລູກຄ້າ

ຜູ້ອໍານວຍການສູນເຣຈິນັລ ຝ່າຍບໍລິການຊຸມຊົນ

ສະມາຄົມໜ່ວຍງານສູນເຣຈິນັລ

Pete Cervinka, ພະແນກບໍລິການດ້ານພັດທະນາການ

Carla Castañeda, ພະແນກບໍລິການດ້ານພັດທະນາການ

Ernie Cruz, ພະແນກບໍລິການດ້ານພັດທະນາການ